
BR.0012.2.10.2024 

Protokół Nr 6/2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju 

z dnia 24 września 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju otworzył Wiceprzewodniczący Komisji, Bartłomiej 
Szwed. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz: 

− Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski,  

− Wojciech Pogan – Wicestarosta,  

− Grzegorz Stokłosa – Członek Zarządu, 

− Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu.  

− Katarzyna Kapelak-Legut – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie,  

− Wojciech Sarapata – Dyrektor Wydziału Komunikacji,  

− Grzegorz Szczepański – Kierownik Biura Inwestycji i Remontów.   

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, Bartłomiej Szwed przedstawił porządek 
obrad:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń  

4. Informacja na temat poziomu realizacji oraz kosztów inwestycji i remontów Placówek 
Oświatowych Powiatu Krakowskiego 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany Uchwały 
Budżetowej Powiatu Krakowskiego na rok 2024 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Krakowskiego na lata 2024 – 2030 przyjętej Uchwałą Nr LX/609/2023 Rady 
Powiatu w Krakowie z dnia 27 grudnia 2023 r. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie 
pojazdu z drogi i za jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości 
kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu 
obowiązujących w 2025 r. 



 

 
 

  

2 Komisja Budżetu i Rozwoju 
Protokół nr 6/2024 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w mieszkaniu treningowym lub wspomaganym 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Kłodzkiego na usuwanie skutków powodzi 

10. Sprawy bieżące 

11. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia.  

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za – przyjęła protokół nr 4/2024 z dnia 27 sierpnia 2024 r.  

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za – przyjęła protokół nr 5/2024 z dnia 28 sierpnia 2024 r.  

4. INFORMACJA NA TEMAT POZIOMU REALIZACJI ORAZ KOSZTÓW INWESTYCJI I REMONTÓW PLACÓWEK 

OŚWIATOWYCH POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Grzegorz Szczepański przekazał informacje na temat realizacji inwestycji.  

Wanda Kułaj pytała o powody wzrostu kosztu remontu budynku gospodarczego w DPS 
Więckowice.  

Wojciech Pogan odpowiedział, że przed samym przetargiem zaktualizowany został 
kosztorys po czym cena znacznie wzrosła. Poinformował, że zakres robót się nie zmienił.  

Grzegorz Szczepański uzupełnił, że nie ma informacji co do zmiany zakresu robót. Po 
aktualizacji kosztorysu tak to wygląda.  

Wojciech Pogan mówił o kwocie 500 000 zł z PFRON. Wystąpiono o dodatkowe środki, 
oczekuje się na odpowiedź.  

Krzysztof Gębala pytał o salę gimnastyczną przy LO i ZSTE w Skawinie. Prosił o przesłanie 
informacji składowej odnośnie poziomu realizacji inwestycji.  

Grzegorz Szczepański poinformował, że prześle takową informację. Wyjaśnił, że prace 
w Liceum Ogólnokształcącym trwają, informując  o robotach wewnątrz. Wspomniał o 
wzmocnieniu konstrukcji dachu. Dodał, że  prace wewnątrz sali przy ZSTE w Skawinie  są 
skończone oraz poinformował o robotach na zewnątrz. W dniu wczorajszym wykonawca 
rozpoczął prace związane z elewacją. Mówił, że jest duże prawdopodobieństwo, że prace 
zostaną skończone przed terminem.   

Bartłomiej Szwed pytał, co spowodowało, że remont przy LO w Skawinie był konieczny.  

Grzegorz Szczepański odpowiedział, że doszło do widocznych pęknięć i szczelin na więźbie 
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dachowej, stąd zaprojektowano wzmocnienie taśmami. Minusem dachu jest to, że zbiera się 
woda. Dodał, że dach jest nie do końca dobrze wykonany. W perspektywie trzeba będzie 
myśleć o wymianie.  

Dyskutowano o wykonaniu dachu.  

Grzegorz Szczepański dodał, że nie zna przyczyn czemu do takiej sytuacji doszło. 

5. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY BUDŻETU I ZMIANY UCHWAŁY BUDŻETOWEJ 

POWIATU KRAKOWSKIEGO NA ROK 2024 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Jarosław Raźny pytał o dział 600, w którym wykazano zmniejszenie planu w przypadku 
zadań drogowych.   

Edyta Jaśnikowska wyjaśniła, że aktualizuje się plan realizacji po stronie wydatkowej. Nie 
skutkuje to żadnym zmniejszeniem w strategicznych zadaniach.  

Jarosław Raźny pytał o zmianę sposobu rozliczania z Gminą Skawina oraz o szczegóły 
lokalizacji odnośnie drugiego domu dziecka.  

Edyta Jaśnikowska wskazała, iż jest to zadanie zlecone informując, że zawsze w budżecie są 
zabezpieczane środki na uruchomienie dwóch domów dziecka. Uruchomienie drugiego 
domu nie doszło do skutku. Odniosła się do sposobu rozliczenia. Mówiła, że udało się 
podpisać umowę z Gminą Skawina, która jest korzystniejsza dla powiatu i bezpośrednio 
wpływa na wydatki. Rozliczamy się na bieżąco co miesiąc po zrealizowanych faktycznie 
wydatkach.  

Krzysztof Gębala pytał, czy wszystkie zaległości zostały wypłacone.  

Edyta Jaśnikowska odpowiedziała, że jeśli chodzi o rozliczenia z lat 2019-2022-2023 to 
zostało to uregulowane. Mówiła o postępowaniu egzekucyjnym dot. odsetek.  

Wanda Kułaj poruszyła temat zmniejszania przychodów i mówiła o deficycie. Odniosła się do 
rozliczeń z Gminą Skawina poprzez faktury.  

Edyta Jaśnikowska mówiła o korzystnym rozliczeniu.  

Wojciech Pogan uzupełnił, że wcześniejsze zasady były nieopłacalne dla powiatu. W tej 
chwili koszty rozkładają się po połowie. Mówił o współwłasności pomiędzy powiatem 
a Gminą Skawina.  

Jarosław Raźny pytał o współwłasność sali gimnastycznej i koszty. Wspomniał, że w 
poprzednich latach Gmina Skawina przekazywała dotację roczną.  

Edyta Jaśnikowska poinformowała o nocie księgowej oraz że umowa została podpisana w 
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lipcu.  

Wojciech Pogan dodał, że rozliczenie zostało uregulowane od 1 stycznia br. Zapewnił, że 
zweryfikuje kwestie kosztów 50/50 i potwierdzi.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 8 głosami - za pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

POWIATU KRAKOWSKIEGO NA LATA 2024 – 2030 PRZYJĘTEJ UCHWAŁĄ NR LX/609/2023 RADY 

POWIATU W KRAKOWIE Z DNIA 27 GRUDNIA 2023 R. 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Krzysztof Gębala pytał o zadanie na odcinku drogi powiatowej nr 2171K ul. św. Floriana 
w miejscowości Krzęcin oraz o projektowanie chodnika w Wielkich Drogach.  

Bartłomiej Szwed mówił, że projekt chodnika w m. Wielkie Drogi jest na etapie końcowym 
oraz o problemie z kapliczką. Dodał, że początkiem roku projekt powinien być ukończony i 
będzie można przystąpić do realizacji.  

Edyta Jaśnikowska przybliżyła wniosek ZDPK odnośnie zadania w Krzęcinie. Poinformowała 
o montażu finansowym na zasadzie 50% po stronie powiatu i 50% po stronie Gminy 
Skawina.   

Krzysztof Gębala pytał o zadanie pn. „Wykonanie dokumentacji technicznej wraz ze 
wszystkimi decyzjami administracyjnymi na przebudowę/rozbudowę ul. Szkolnej 
w Zelczynie i ul. Wiślnej w Ochodzy w ciągu drogi powiatowej nr 2178K”.  

Grzegorz Stokłosa poinformował, że zadanie na ul. Kopernika w m. Skawina jest obecnie 
wstrzymane ze względu na brak zgody mieszkańców na poszerzenie pasa drogowego 
Dodał, że odbyły się rozmowy z Burmistrzem Gminy, jednak trudno powiedzieć co będzie 
dalej z zadaniem. Poinformował, że zadanie na ul. Wiślnej w Ochodzy i ul. Szkolnej w 
Zelczynie jest realizowane zgodnie z założeniami jakie były w dokumentacji. Dodał, że 
wykonanie dokumentacji technicznej wraz z decyzjami administracyjnymi na przebudowę ul. 
Szkolnej i ul. Wiślnej jest przygotowywane.  

Karol Pawełko pytał o inwestycje pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2152K wraz 
z budową chodnika w miejscowościach Wysiołek Luborzycki i Łuczyce do węzła z drogą 
S7”oraz zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2293K wraz z chodnikiem 
w miejscowościach Prusy i Zastów”.  

Grzegorz Stokłosa wyjaśnił, że większość powodów przesunięć zadań wynika ze zbyt 
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późnego zlecenia zadań do realizacji. Mówił o wzroście kosztów zadań po przetargach. 
Zwrócił się z prośbą o pochylenie się nad budżetem w zakresie utrzymania dróg 
powiatowych. Mówił o kosztach utrzymania.  

Wanda Kułaj zwróciła się z prośbą o zobligowanie Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego, aby 
nie było tak dużej ilości przeniesień zadań. Odniosła się do kwestii przetargów.  

Grzegorz Stokłosa dodał, że nie akceptuje przenoszenia dużej ilości zadań jest za 
rozwiązaniem, aby wykonywać prace.  

Elżbieta Burtan poinformowała o zmianach na stanowisku Dyrektora Zarządu Dróg Powiatu 
Krakowskiego.  

Bartłomiej Szwed mówił o problemie odśnieżania chodników w miejscowości Krzęcin.  

Grzegorz Stokłosa poinformował, że ogłoszony został przetarg na odśnieżanie dróg 
powiatowych wraz z chodnikami. Mówił o odrębnych wartościach za chodnik oraz drogę. 
Planuje się rozmowy z gminami odnośnie współfinansowania przy odśnieżaniu chodników 
oraz jest zamysł, aby ta sama firma, która odśnieża chodnik utrzymywała też drogę.  

Elżbieta Burtan mówiła o postulacie wójtów i burmistrzów w sprawie współfinansowania w 
kwestii odśnieżania chodników. W jej zamyśle jest po 50% finansowania ze strony gmin i 
50% przez powiat.  

Dyskutowano o metodach i bieżącym utrzymaniu dróg.  

Jarosław Raźny odniósł się do prac wykonywanych grysem na drogach. Poruszył temat 
interwencyjnego odśnieżania chodników. Sugerował usprawnienie w Zarządzie Dróg 
Powiatu Krakowskiego pracy działu projektowego wraz ze wsparciem zamówień 
publicznych.  

Więcej głosów w dyskusji nie było.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 8 głosami - za pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

7. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA WYSOKOŚCI OPŁAT ZA USUWANIE 

POJAZDU Z DROGI I ZA JEGO PRZECHOWYWANIE NA PARKINGU STRZEŻONYM ORAZ WYSOKOŚCI 

KOSZTÓW W PRZYPADKU ODSTĄPIENIA OD WYKONANIA DYSPOZYCJI USUNIĘCIA POJAZDU 

OBOWIĄZUJĄCYCH W 2025 R. 

Wojciech Sarapata omówił projekt uchwały.   

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 8 głosami - za pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
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uchwały. 

8. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA SZCZEGÓŁOWYCH ZASAD PONOSZENIA 

ODPŁATNOŚCI ZA POBYT W MIESZKANIU TRENINGOWYM LUB WSPOMAGANYM 

Katarzyna Kapelak-Legut omówiła projekt uchwały.  

Wanda Kułaj pytała o ilość mieszkań.  

Katarzyna Kapelak-Legut odpowiedziała, że są dwa mieszkania. Trwają czynności o wpis do 
rejestru Wojewody. Mówiła o kontrakcie socjalnym i uzgodnieniach.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 8 głosami - za pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

9. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA POMOCY FINANSOWEJ DLA POWIATU 

KŁODZKIEGO NA USUWANIE SKUTKÓW POWODZI 

Elżbieta Burtan omówiła projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 8 głosami - za pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

10. SPRAWY BIEŻĄCE 

Nie zgłoszono 

11. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i 
Rozwoju, Bartłomiej Szwed zamknął posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący Komisji 
Budżetu i Rozwoju 

Jarosław Raźny 

 

Wiceprzewodniczący Komisji 
Budżetu i Rozwoju 

Bartłomiej Szwed 

 

Protokołowała: Ewa Widórek 


